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PROPOSTA ARRANJAMENT ESCOLAR 2017-2018. VALORACIÓ DE ANPE. 

 

Després de la incertesa sobre els canvis en el nombre d'unitats i de professorat en els 

col·legis, la Conselleria presenta la seua proposta d'arranjament escolar sense que 

s'hagen negociat els criteris seguits per a la creació , supressió i/o habilitació 

d'unitats. La manca de negociació provoca que es desconeguen, entre altres factors, 

com afecten els nous programes lingüístics en els criteris per a suprimir o unificar 

nivells diferents en un mateix grup. Aquests canvis afecten directament al nombre 

de docents als centres. 

 

Les escoles cal que realitzen un procediment d'al·legacions que inclou, convocatòria 

de Consell Escolar de Centre i Municipal en un termini de 4 dies, des del 25 al 28 

d'abril.  

 

ANPE considera que, amb aquesta dinàmica de manca d'informació i terminis 

escassos, es dificulta la participació dels col·legis en aquest procés. 

 

ANPE qualifica aquesta primera proposta com a continuista respecte a la de l'any 

passat, ja que segueixen sent més les unitats que s'habiliten que les que es creen i 

qüestiona la valoració positiva que l'Administració fa, ja que l'excessiva habilitació 

que proposa no contribueix en gens a l'estabilització de les plantilles. 

 

Continuem amb aules CYL i de EE habilitades, que estan en ple funcionament des 

de fa temps i segueixen sense crear-se, unitats en els CRA que van desapareguent, 

continuem amb les mateixes plantilles, amb les ràtios sense disminuir i amb 

excessives unitats que, si ben no es qualifiquen com a supressions, per al curs 

pròxim “deixen de funcionar” un altre any més. 

 

Açò no és millorar la qualitat en l'ensenyament mitjançant la creació de llocs 

estables. 


